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Abstract (en)
[origin: WO2017029055A1] The invention relates to a steam turbine (1) having a high- and medium-pressure region (5, 6) arranged in a common
outer housing (4), which are accommodated in a high-pressure inner housing (11) and a medium-pressure inner housing (18), wherein the medium-
pressure region (6) has a double-flow design. The invention further relates to a method for operating the steam turbine at a speed of more than 50
Hz.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Dampfturbine (1) mit einem in einem gemeinsamen Außengehäuse (4) angeordneten Hoch- und Mitteldruckbereich (5,
6), die wiederum in einem Hochdruck-Innengehäuse (11) und einem Mitteldruck-Innengehäuse (18) angeordnet sind, wobei der Mitteldruckbereich
zweiflutig ausgeführt ist. Die Erfindung betrifft ferner ein Verfahren zum Betreiben der Dampfturbine mit einer Drehzahl von über 50 Hz.
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